

CHARGE+



Twin Charging Dock Instruction Manual

UK: CHARGE+ Twin Charging Dock

Please keep this instruction manual for future reference. If you require any help or assistance please contact the Helpline.

Warranty

This product is guaranteed for a period of one year from the date of purchase. During this period if there is a defect due to faulty materials, or workmanship the retailer from whom you purchased it will replace it with the same or a similar model on production of your purchase receipt or proof of purchase. This guarantee does not cover defects arising from accidental damage, misuse or wear and tear, and is available only to the original purchaser of the product. This does not affect your statutory rights.

Contents

1x Twin Charging Dock
1x Mains Adapter
1x Microfibre Cleaning Cloth

The Twin Charging Dock has been designed to charge up to two DUALSHOCK®4 wireless controllers.

Power Supply

1. Plug the mains adapter into the "DC IN" socket on the rear of the Twin Charging Dock
2. Plug the mains adapter into a suitable mains outlet
3. Place your controllers onto the Twin Charging Dock

Charging LED Indicators

The LED indicators will show the current state of charging for your DUALSHOCK®4 wireless controllers as follows:

GREEN LED - CHARGING
RED LED - FULLY CHARGED / POWER ON

Once your controllers are fully charged remove them from the Twin Charging Dock.

Note: Refer to your PlayStation®4 system and DUALSHOCK®4 wireless controller instruction manuals for further information on charging times.

Microfibre Cleaning Cloth

The cleaning cloth can be used to clean your PS4™ system, controllers or TV screen. If the cloth becomes dirty it can be washed in a mild detergent and left to dry.

Important Safeguards & Precautions

- Children should always be supervised when using this product
- This unit is for indoor use only, do not expose to dust, direct sunlight, wet weather conditions, high humidity, high temperatures or mechanical shock
- Do not expose to splashing, dripping, rain or moisture. Do not immerse in liquid
- Do not position any cables where they would be subjected to extreme heat or flames
- Keep all cables away from oil or sharp objects
- Avoid any unnecessary strain of cables
- Never carry the unit by its cables
- The mains adapter is for indoor use only
- Do not use if the equipment or mains adapter is damaged
- Damaged Power Supplies must be discarded and replaced
- Do not under any circumstances replace the mains adapter supplied with a standard 13-amp plug
- To reduce the risk of fire, electric shock or personal injury, do not use the mains adapter supplied with any other attachment, unit or equipment
- Do not attempt to use the equipment with any mains adapter other than the one supplied
- During use, the mains adapter may become warm. This is quite normal and there is no need for concern
- The charging terminals are not to be short-circuited
- Do not disassemble; there are no serviceable parts inside
- For external cleaning, use a soft, clean, damp cloth only. Use of detergents may damage the cabinet finish and leak inside

Recycling

Where you see this symbol on any of our electrical products, batteries or packaging, it indicates that the relevant electrical product or battery should not be disposed of as general household waste in the EU or Turkey. To ensure the correct waste treatment of the product and battery, please dispose of them in accordance with any applicable local laws or requirements for disposal of electrical equipment/batteries. In so doing you will help to conserve natural resources and improve standards of environmental protection in treatment and disposal of electrical waste.

The recycling and processing of Waste Electrical and Electronic Equipment will make a significant contribution towards helping protect the environment by reducing landfill waste.

Helpline Information

The Helpline is a live one-to-one service
Hours: 10:00am till 5:00pm, Monday to Thursday
10:00am till 4:00pm, Friday
UK Tel: 01204 369233 (All calls charged at national rate)
Email: help@4gamers.net
Web: www.4gamers.net/support
Twitter: @4GamersElite
Facebook: 4GamersElite

To ensure that your call is handled quickly and effectively please ensure that you have the model number, 4G-4391, and any other relevant information regarding your product to hand when you ring.

Not recommended for children under 6 years of age.

MADE IN CHINA

FR: CHARGE+ Double station de charge

Conservez ce manuel d'instructions pour référence future.

Garantie

Ce produit est garanti un an à compter de la date d'achat. Au cours de cette période, en cas de défaillance causée par des composants défectueux ou un défaut de construction, le revendeur à qui vous avez acheté le produit vous le remplacera par le même modèle ou un modèle similaire sur présentation du ticket de caisse ou de la preuve d'achat. Cette garantie ne couvre pas les défauts causés par des dégâts accidentels, une mauvaise utilisation ou l'usure et seul l'acheteur initial du produit peut en bénéficier. Ceci n'affecte pas vos droits statutaires.

Contenu

1x Double station de charge
1x Adaptateur secteur
1x Chiffon microfibre

Le Twin Charging Dock a été conçu pour charger jusqu'à deux manettes DUALSHOCK®4 sans fil.

Adaptateur

1. Branchez de l'adaptateur dans la prise "DC IN" à l'arrière du Twin Charging Dock
2. Branchez l'adaptateur secteur dans une prise
3. Placez vos manettes sur le Twin Charging Dock

Indicateurs LED de chargement

Les indicateurs LED montrent l'état actuel de charge de vos manettes DUALSHOCK®4 sans fil, comme suit:

LED VERT - CHARGEMENT
LED ROUGE - COMPLETEMENT CHARGEE / POWER ON

Une fois que vos manettes sont complètement chargées retirez-les de la Twin Charging Dock

Remarque: Reportez-vous à votre système PlayStation®4 et manuels d'instruction des manettes pour plus d'informations sur le temps de charge.

Chiffon microfibre

Ce chiffon peut être utilisé pour nettoyer votre système PS4™, vos manettes ou votre écran LCD. Lorsque le chiffon devient trop sale, il peut être lavé à l'aide de détergent doux puis le laisser sécher.

Précautions importantes

- Les enfants doivent toujours être sous la surveillance d'un adulte lors de l'utilisation de ce produit
- Ces articles sont destinés à une utilisation en intérieur uniquement, Ne pas les exposer à la poussière, à la lumière directe du soleil, aux intempéries, à une forte humidité, à des températures élevées ou à un choc mécanique
- Ne pas exposer à des éclaboussures, à la pluie ou à l'humidité. Ne pas les immerger dans un liquide
- Ne placez aucun câble où ils seraient soumis à la chaleur extrême ou aux flammes
- N'exposez pas les câbles à des objets huileux ou tranchants
- Eviter les tensions de câbles
- Ne transportez jamais l'appareil par ses câbles
- L'adaptateur secteur est destinés à une utilisation en intérieur uniquement
- Ne pas utiliser si l'adaptateur secteur est endommagé
- Un adaptateur secteur endommagé ne doit plus être utilisé et doit être remplacé
- Ne jamais sous aucune circonstance remplacer l'adaptateur secteur fourni par un adaptateur secteur standard de 13 ampères
- Afin d'éviter tout risque d'incendie ou de blessures ne jamais utiliser l'adaptateur secteur fourni avec un autre appareil. Ne jamais utiliser un autre adaptateur secteur avec l'accessoire que celui fourni
- Afin d'éviter tout risque d'incendie ou de blessures ne jamais utiliser l'adaptateur secteur fourni avec un autre appareil. Ne jamais utiliser un autre adaptateur secteur avec l'accessoire que celui fourni
- Pendant l'utilisation, l'adaptateur secteur peut chauffer, ne vous inquiétez pas ceci est tout à fait normal
- Les bornes de charge ne doivent pas être court-circuitées
- Ne pas démonter l'équipement; il ne contient aucune pièce réparable
- Pour nettoyer l'extérieur de l'équipement, utiliser uniquement un chiffon doux et propre légèrement humidifié. L'emploi de détergents risquerait d'endommager le revêtement du coffret

Réutilisation

Lorsque vous voyez un de ces symboles sur n'importe lequel de nos produits électriques, batteries ou emballages, il indique que le produit électrique ou la batterie concerné ne doivent pas être jetés avec les déchets ménagers dans l'UE ou la Turquie. Pour assurer le traitement correct des déchets du produit et de la batterie, Veuillez les jeter en conformité avec les lois et les exigences locales applicables pour l'élimination des appareils électriques/batteries électriques.

Ce faisant, vous contribuerez à la conservation des ressources naturelles et à améliorer les normes de protection de l'environnement dans le traitement et l'élimination des déchets d'équipements électriques.

Non recommandé pour les enfants de moins de 6 ans.

Assistance

Onl d'expression anglaise
help@4gamers.net
www.4gamers.net/support

FABRIQUÉ EN CHINE

4gamers™

EN: Licensed for sale in Europe, Africa, Middle East, Russia, India and Oceania and for use exclusively with PlayStation®4. FR: Licencié pour la vente en Europe, Afrique, Moyen-orient, Russie, Inde et Océanie. Pour une utilisation exclusive avec le système PlayStation®4. IT: Ha conceduto una licenza a per la vendita Europa, in Africa, Medio Oriente, in Russia, in India ed Oceania. Per uso esclusivamente con PlayStation®4. DE: Genehmigte für Verkauf in den Europa, Afrika, Mittlere Osten, Russland, Indien und Ozeanien. Für Gebrauch ausschließlich mit PlayStation®4. ES: Autorizó exclusivamente para la venta en Europa, Africa, Oriente Medio, Rusia, la India y Oceanía. Para el uso con PlayStation®4. NL: Vergunning gegeven voor verkoop in Europa, Afrika, Midden-Oosten, Rusland, India en Oceanië. Voor gebruik uitsluitend met PlayStation®4.

PS, "PlayStation", "PS4", "DUALSHOCK" and "XBOX" are registered trademarks of Sony Interactive Entertainment Inc. All rights reserved.

DUALSHOCK®4 Wireless Controllers shown SOLD SEPARATELY.

Not recommended for children under 6 years of age. Please retain this packaging for future reference. Due to the company's policy of constant improvement and technical refinement, the company reserve the right to alter the specification. **MADE IN CHINA.**

4Gamers™ is a registered trademark of Accessories 4 Technology Limited.

Manufactured by / Construit près / fabbricato vicino / Vorbel hergestellt / Fabricado cerca / langa vervaardigd
Accessories 4 Technology Ltd, Bolton, BL2 1BX

All warranty information is available on our website: www.4gamers.net/terms-conditions



